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16. juni 2022 

BESTYRELSESMØDE 

Tirsdag den 21. juni 2022 kl. 17.30 
Hjemme hos Ernst 
 
Deltagere: Niels-Erik Broberg, Ernst Knudsen, Villy Rosendahl-Kaa, Simon Øksnebjerg, Pernille Packert 
Martensen og Christina Cassone (referent) 
Afbud:  Mie Holck, Morten Løgager 
 

1 Protokol 

 i.a.b. 

2 Orientering fra kredssekretær og udvalgene 

 ❖ UU (møde 08.06.22 + netværksmøde 09.06.22) 
Vi har diskuteret: 
➢ Regelændringer. Vi følger forbundets regler ifm. U15. 
➢ Uheldige episoder med nogle forældre til kidsstævner. Minde om vores etiske regler. Brug 

”nøgle-sætningerne” på Facebook. 
Forældrene skal være med til at skal skabe den gode stemning. 
Få stævnelederen til at skrive et par linjer om stævnet. 

➢ Tilmelding til stævner ifm. niveau kan være en udfordring. I kids er det kun til SM nu. 
➢ Max 2 spillere i Teen 2 8.-9. kl. A-niveau. 

 
❖ TU/DU (møde 07.06.22) 

➢ Staal er kommet med udvalget. 
➢ Protestkomité (Staal, Michael Andersen og Simon). 
➢ Rekruttering: Vi har lavet et opslag på FB, som er liket meget men ikke nogen seriøse 

tilbagemeldinger ift. nye medlemmer til udvalget endnu. 
➢ Kredsturnering: vi er næsten tilbage til ”normalen”. HS1 bliver en stor række. I 2023/24 

sæsonen vil vi nok have et HS3. 
➢ Kredspokal i Friheden 4/2 med middag og fest bagefter. 
➢ Dommer til klubber med 1 hold. Hvilken hjælp kan vi give? 

Nyt projekt: Wildcard dommer. 
Flere i dommer+. 
 

❖ CC: workshop 14.06.22 
 

3 Konstituering 

 ❖ Næstformand: Pernille 
❖ Økonomiansvarlige: Villy 
❖ Udvalgsformændene: Simon (UU) og Ernst (TU/DU) 

 

4 Opfølgning på mødet med VD 

 Vi skal finde nogle flagskibe-klubber. 
Forbundet vil gerne hjælpe til når de kan. Ring til konsulenterne. 
VK Næstved, Roskilde/Himmelev, Glumsø, Lynge, Holbæk, Aarby, NV77, Hillerød. 
Vi skal have planlagt nogle møder. 
 

5 Seminar med klubberne 

 Vi har tidligere holdt seminarer og man fik meget med hjem. 
Start fredag aften t.o.m. lørdag formiddag. 
Mødetid fredag kl 18 til aftensmad og arbejde i 2 timer. 
Lørdag: morgenmad, walk&talk og arbejde i 2 timer, frokost.  
Kunne det være foråret 2024? 
Er der nogle emner der kunne være spændende at tage op? 
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6 Godkendelse af propositioner 

 Bestyrelsen har godkendt propositionerne. 

7 Næste møde 

 7/11 
 

8 Eventuelt 

  
Vi går væk fra MVP fra sæson 2022/23. Der videreudvikles på Vola i stedet for. 
 
Vi skal arbejde mere målrettet mod at rekruttere flere medlemmer i udvalgene. 
Opslag med medlemmerne vi har nu, hvor vi fortæller bl.a. hvorfor vi er i SVBK’s ledelsen. 
Hvor gammel skal man minimum være for at være med i et udvalg? Det afhænger af modenheden, 
men fra ca. 15 år. 
 
Teenvolley er blevet en stor succes efter Corona. Det vælter med hold og der er typisk behov for 2-3 
haller pr. stævne. 
 

 
 


